
 بسمه تعالی

 پژوهشی و درمانی گلستان -مرکز آموزشی 92/30/3030صورتجلسه شورای پژوهشی روز دوشنبه مورخه 

  مورخ11 ساعت شنبه دو روز در گلستان بیمارستان بالینی تحقیقات توسعه واحد پژوهشی شورای جلسه

ت دکتر مهرنوش ذاکر کیش، ریاسمعاون محترم تحقیقات و فناوری دانشگاه سرکار خانم  حضور با 92/30/1030

 و رفیمحمودیان، آقای دکتر ج دکتر آقای بیمارستان پژوهشی معاون ،مفید حسین زاده دکتر آقای بیمارستان

ه توسط جلس .گردید برگزار بیمارستان ریاست حوزه جلسات سالن محل ها در و آموزشی گروه پژوهشی معاونین

، با عرض خیر مقدم و سخنانی در خصوص اهمیت پژوهش و تحقیقات بالینی و مفید حسین زادهجناب دکتر 

ارتباط میان گروه ها بخصوص گروه های بالینی و پایه در زمینه پروپوزال نویسی و مقاله نویسی و اجرای طرح 

 های پژوهشی شروع شد. 

ری الینی من جمله برگزادر خصوص اهم فعالیت های واحد توسعه تحقیقات ب حسین زادههمچنین جناب دکتر 

جود در موهای پژوهشی، حضور مشاورین و متخصصین آمار، دیتای ه کمیته اخلاق در پژوهش، برگزاری کارگا

 موجود صحبت هایی را عنوان داشتند. رجیستری ها بیمارستان و 

با معاونت  جویاندکتر محمودیان نیز عنوان داشتند که بهتر است ارتباط اعضای هیئت علمی و رزیدنت ها و دانش

پژوهشی بیشتر باشد. در خصوص پروپوزال نویسی و پایان نامه نویسی و ارسال مقاله به افراد غیر مجاز اعتماد نشود. 

همچنین ایشان عنوان داشتند که بهتر است پروپوزال ها بیشتر از جهت متدولوژی در گروه ها و توسط شورای 

ق در پژوهش طرح ها از نظر متدولوژی بررسی می شوند و جهت اصلاح پژوهشی بررسی شوند. البته در کمیته اخلا

 به مجری ارجاع داده می شوند.

دکتر مجدی نسب پیشنهادی عنوان داشتند که داوری طرح ها در گروه ها صورت پذرد و همچنین از علاقمندان 

ا مفید و کاربردی همچنین دکتر مجدی نسب برگزاری ژورنال کلاب ر نیز جهت داوری طرح ها دعوت شود.

  دانستند.



دکتر ذاکر کیش بیان کردند که بهتر است که بار و ارزش علمی پایان نامه های پزشکی ارتقا داده شود و در جهت 

بهتر است که پایان نامه های پزشکی به سمت محصول محور شدن و پروژه های فناورآورانه بهتری هدایت شوند. 

کارگاه هایی جهت اینکه طرح ها را به سمت فناوری پژوهشی هدایت کنیم سوق داده شوند. عنوان داشتند که 

 برگزار خواهیم کرد.

دکتر رفعتی نیز در خصوص داوری طرح ها ایرادی را وارد دانستند و بیان داشتند که طرح ها بخوبی داوری نمی 

 .اشته باشندشوند. همچنین پیشنهاد داشتند که معاونین آموزشی و پژوهشی گروه رسمیت بیشتری د

دکتر جهانشاهی بیان داشتند که انتخاب موضوع و پروپوزال نویسی باید مورد تایید معاون و شورای پژوهشی   

 قرار گیرد.

خانم دکتر طرفی ابراز داشتند که کارهای مولتی سنتر که می توان روی جمعیت های مختلف و زیادی کار کرد 

موضوعی در صورتی که افلیشن مرکز و دانشگاه ما آورده شود  که دکتر ذاکر کیش بیان داشتند امکان چنین

 هست. 

دکتر جرفی حضور یک عضو پایه در گروه ها و ارتباط با گروه ها را مطرح کردند. از بیوبانک های موجود 

 استفاده شود.

  



  



 


